

Referat styremøte



Dato/tid: søndag 10.12.2025 kl 18.00

Sted: Teams

Innkalt:

Ragnhild Kjøren Lefstad, Tuva Sommerschild, Kine Bjørkvoll, Astrid Svinsås, Kari Berge, Randi Bjørkli, Mari Hårstad By, Ingrid Holberg.

Til stede: Ragnhild, Tuva, Kine, Randi, Astird, Ingrid

Ikke til stede: Mari og Kari

Ordstyrer: Ragnhild

Referent: Ragnhild

Sak	Saksliste:
86/25	Godkjenning av innkalling Vedtak: godkjent
87/25	Godkjenning av referat fra sist styremøte Vedtak: godkjent
88/25	Post Mari har søkt støtte til trenerkurset Vedtak: får støtte med 2000 kr
89/26	Torshushallen-kunn informasjon om at vi ikke har noe med denne saken å gjøre. Randi har sendt ut e-post til de vi hadde på møte for å informere om saken. Det vil si at for de som bruker hallen må de bare vente å se utfallet etter Torshus og Orkland kommune har hatt møte.
90/25	Saker som er behandlet på messenger Ingen saker
91/25	Stevnekalender 2026 – Vi fikk nesten alle våre stevner godkjent. Vi måtte flytte på sprangstevne vårt. Eneste plass var 25.-26. april. Så da måtte vi sette det der. Må avvente å se om vi får til å ha feltrittstevne 13.sept. Hvis det blir trøndersk sprang den helga er det liten vits at vi arr feltritt.
92/25	Klubbmesterskap 2026-forslag til statutter legges på google disk. Les deg opp før møtet. Vedtak: statuttene er ferdig redigert og klare for å publiseres
93/25	Cuper 2026-forslag til statutter legges på google disk. Les deg opp før møtet. Statutter for vinter cup og Allround cupen er klare for å publiseres
94/25	Klubbssamling 18.01.-2026- hvem vil delta, trenger to. Jeg deltar for kretsen Forslag er Randi og Kine om ingen andre kan, hva med Kari og Mari?
95/25	Dekke kurs til teknisk personell og hva krever vi tilbake? Vi har sakt at vi dekker kurs for teknisk personell. Vedtak: Vi krever at teknisk personell som får dekt utgifter ifm konferansen står minimum ett stevne i året uten kompensasjon. Vi dekker kurs det året mann må på kurs for å beholde autorisasjon. Velger mann å dra hvert år må man betale selv.
96/25	Medlemsmøte jan/feb? Hva med å ha et medlemsmøte før årsmøtet? Vedtak: Medlemsmøte 25.jan kl 17.00. Randi undersøker ang lokaler
97/25	Økonomi Vi går igjennom og ligger godt an i forhold til budsjett.
98/25	Se på hva vi må ut med pr. medlem til nryf og TRYK-Kine kan du finne ut det. Husker ikke hva som ble sagt her.

99/25	Se på klubbens vedtekter, skal vi forandre noe på neste årsmøte? Vedtak: disse ser vi på nest styremøte
100/25	Evnt.
101/25	Neste styremøte. Legger ut datoer så får vi velge hva som passer best

Orkdal rideklubb, org. 992921285 . Epost: orkdalrideklubb@live.no